
  Z á p i s 

 
z veřejného zasedání Zastupitelstva obce Postupice (ZO) konaného 

dne 19.9.2019 od 17.00 hodin v zasedací síni OÚ v Postupicích 

 

 
Přítomni: Andr Jaroslav, Bc. Janata Michal, Jíšová Jana, Kahoun Jan, Malý Jiří, Půta Miloslav, 

      Ing. Sternberg Jiří, Šesták Václav, Ing. Vrňák Pavel 

Omluveni: Malý Jiří 

Ověřovatelé zápisu: Andr Jaroslav, Šesták Václav 

Návrh usnesení: Jíšová Jana 

Zapisovatel: Gruberová Hana 

Hlasování: pro – proti – zdržel se 

 

Jednání zahájil starosta obce v 1700 hodin.  

 

17 02 hod. - na jednání ZO se dostavil J. Malý 

 

Program: 

Starosta požádal o doplnění programu o tyto body: 5. Schválení Aktualizace č.1 projektů „Strategie 

 obce Postupice na období 2017 a dále“          

 6. Schválení Plánu rozvoje sportu 2019-2028  

 

1. Rozpočtové úpravy 

2. Schválení výjimky z průměrného počtu dětí ve třídě ZŠ 

3. Schválení výjimky z počtu dětí ve skupině ŠD 

4. Projednání žádostí o odprodeje pozemků z majetku obce 

5. Schválení Aktualizace č.1 projektů „Strategie obce Postupice na období 2017 a dále“  

6. Schválení Plánu rozvoje sportu 2019 - 2028 

7. Různé  

Hlasování: 9 – 0 – 0 

 

 

 

K bodu 1: 

ZO schvaluje rozpočtová opatření č. 3/2019 vypracovaná účetní obce pí. Matouškovou (jednotlivá 

rozpočtová opatření jsou přílohou zápisu). 

Hlasování: 9 – 0 – 0 

 

 

K bodu 2: 

ZO schvaluje výjimku z průměrného počtu dětí ve třídě ZŠ podle § 23 odst. 4 zákona č. 561/2004 

Sb. od 1. 1. 2019 na školní rok 2019/2020. 

Hlasování: 9 – 0 – 0 

 

 

K bodu 3:  

ZO schvaluje výjimku z průměrného počtu dětí ve skupině 2. oddělení školní družiny podle 

Vyhlášky 74/2005 Sb. § 10 odst. 4 od 1. 9. 2019 na školní rok 2019/2020. 

Hlasování: 9 – 0 – 0 



K bodu 4:  

a)  ZO schvaluje odprodej pozemku p. č. 1027/22 zahrada o výměře 52 m2 v k. ú. Postupice pro P. 

Z., Postupice za 50 Kč/ m2, náklady spojené s převodem hradí kupující. 

Hlasování: 9 – 0 – 0 

 

b) ZO neschvaluje odprodej části pozemku parc. č. 1459/1 ostatní plocha, ostatní komunikace v k.ú. 

Milovanice, o výměře cca 122 m2 pro A.S., Praha 10. 

Hlasování: 0 – 9 – 0 

  

 

K bodu 5: 

ZO schvaluje Aktualizaci č.1 projektů „Strategie obce Postupice na období 2017 a dále“. 

Hlasování: 9 – 0 – 0 

 

 

K bodu 6: 

ZO schvaluje Plán rozvoje sportu 2019-2028. 

Hlasování: 9 – 0 – 0 

 

 

K bodu 7: 

a) ZO bere na vědomí Koncepci ZŠ a MŠ Postupice na rok 2019/2020. 

ZO bere na vědomí 

 

b) ZO bere na vědomí Výroční zprávu ZŠ a MŠ Postupice za školní rok 2018/2019. 

ZO bere na vědomí 

   

c) ZO bere na vědomí informace o výběru dodavatelů na budoucí stavby:  

Rybník Milovanice stavební úpravy, odbahnění – BES s.r.o. 

VO – rekonstrukce Postupice – Elmoz Czech, s.r.o. 

Oprava ÚK za OÚ Postupice + MK Miroslav – BES s.r.o.  

ZO bere na vědomí 

 

d) Starosta informuje, že obci byl dne 11.7.2019 udělen Poslaneckou sněmovnou nový znak a 

vlajka.  

ZO bere na vědomí 

 

e)  Starosta informuje, že majitelé psů jsou povinni mít psy od 1.1.2020 očipované, tato informace 

bude zveřejněna i ve Zpravodaji. 

ZO bere na vědomí 

 

 

 

DISKUSE: 

Ing. P. Vrňák – upozorňuje na výtluky v Miroslavi 

     starosta: výtluky se opraví při opravě MK v Miroslavi     

M. Půta – děkuje starostovi, že pokračuje v jím započatých akcích 

- upozorňuje na možnost zlikvidovat ampliony obecního rozhlasu firmou Elmoz, která       

opravuje VO  

    starosta: dáme firmě Elmoz Czech zakázku 

- informuje o pravděpodobném prodeji penzionu v Postupicích 

     

 



Bc. M. Janata – dotazuje se na pokračování prací na ÚP obce Postupice 

starosta: dotázané instituce nemají zásadní připomínky, od 

občanů přišlo několik námitek, veřejné projednání bude 

koncem října nebo začátkem listopadu   

J. Andr – dotazuje se, zda se bude dělat chodník u Střelků a u p. Martínkové 

     starosta: zařadíme do plánu staveb 

J. Malý – dotazuje se na průběh prací na kamerovém systému v obci 

starosta: kamery bude instalovat firma Wifcom, v současnosti 

nemáme firmu, která by připravila zemní el. vedení ke 

kamerám  

       

VEŘEJNOST: 

p. Šetek – děkuje za opravení propadliny v ulici U Sokolovny  

   -  žádá o úpravu přístupu z ulice V Sadech k hasičskému hřišti 

starosta: znovu zvážíme možnosti 

p. Maršíček – požaduje zákaz vjezdu nákladních vozidel v ulici Průběžná 

     starosta: projednáme s dotčenými institucemi  

    

 

Jana Jíšová přečetla návrh usnesení č.4/2019. 

Hlasování: 9 – 0 – 0 

 

 

Jednání ukončeno v 17,53 hodin. 


